
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 16. maj 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål AI
Ministeren bedes redegøre for, hvordan Bornholms Regionskommune kan
deltage i et eventuelt udbud vedrørende etablering af bedre bredbånd på
Bornholm, når kommunen ikke kan bruge midler fra Østkraft uden at blive
modregnet i bloktilskuddet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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